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Zápisnica z III. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nižnej v roku 2020 

konaného dňa 8. septembra 2020 v zasadačke OcÚ 

 

Prítomní:  

Ing. Jaroslav Rosina – starosta obce, JUDr. Jozef Šveda – prednosta OcÚ, Pavol Habovštiak – 

riaditeľ technických služieb, Jana Bečková – ekonómka obce. 

Poslanci:  Ján Bolibruch, Mgr. Roman Kašuba, Agáta Ličková, Ján Mišík, Mgr. Tatiana 

Petrovičová, Jozef Virostko, Martin Žuffa. 

 

K bodu č. 1 -  Otvorenie zasadnutia 

Starosta obce Ing. Jaroslav Rosina otvoril zasadnutie obecného zastupiteľstva a konštatoval, že 

zasadnutie obecného zastupiteľstva bolo zvolané v zmysle §-u 12 zákona SNR č. 369/1990 Z.z. o 

obecnom zriadení, v znení neskorších predpisov. Súčasne konštatoval, že z počtu 11 poslancov je 

prítomných 7. Starosta obce vyhlásil zasadnutie obecného zastupiteľstva za uznášaniaschopné.  

 

K bodu č. 2 - Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Starosta obce určil za overovateľov poslankyňu Mgr. Tatianu Petrovičovú a poslanca Martina 

Žuffu, za zapisovateľku Veroniku Latkovú. Poslanci nepredložili iný návrh.  

 

K bodu č. 3 - Schválenie návrhovej komisie a programu zasadnutia   

Starosta obce nominoval do návrhovej komisie poslancov Jána Mišíka a Jozefa Virostka. 

Poslanci nepredložili iný návrh. 

Hlasovanie: prítomní: 7. 

Za 7:  J. Bolibruch, Mgr. R. Kašuba, A. Ličková, J. Mišík, Mgr. T. Petrovičová, J. 

Virostko, M. Žuffa 

proti:  0 

zdržal sa:  0. 

 

Starosta obce Ing. Jaroslav Rosina oboznámil prítomných poslancov s predloženým programom. 

Zároveň dal možnosť podania návrhu na doplnenie alebo zmenu programu. Poslanec Martin 

Žuffa navrhol presunúť bod č. 12 Žiadosti občanov a právnických osôb za bod č. 6. Poslanci OcZ 

nepredložili iný návrh, preto starosta obce dal hlasovať o pozmeňujúcom návrhu. 

Hlasovanie: prítomní: 7. 

Za 7:  J. Bolibruch, Mgr. R. Kašuba, A. Ličková, J. Mišík, Mgr. T. Petrovičová, J. 

Virostko, M. Žuffa 

proti:  0 

zdržal sa:  0. 
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Obecné zastupiteľstvo sa riadilo týmto programom: 

1. Otvorenie   

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

3. Schválenie návrhovej komisie a programu zasadnutia 

4. Plnenie programového rozpočtu obce k 30.6.2020 

5. Záznam hlavnej kontrolórky k hospodáreniu obce k 30.6.2020 

6. Zmena rozpočtu obce  

7. Žiadosti občanov a právnických osôb 

8. Odmeny pre  poslancov, predsedov komisií a členov komisií (poslancov a neposlancov)  za 

I. a II. štvrťrok 2020   

9. Kontrola uznesení 

10. Odpovede na interpelácie 

11. Interpelácie 

12. Predaj, zámeny, prenájom obecného majetku a vysporiadanie pozemkov 

13. Rôzne 

14. Diskusia 

15. Záver. 

 

Starosta obce navrhol, aby najprv dostali slovo hostia. Na zasadnutí OcZ vystúpil PaedDr. 

Jaroslav Dravecký za spoločnosť DSI DATA, a.s., ktorá predložila žiadosť o súhlas so zavedením 

optického kábla popod lávku cez rieku do časti obce Sihoť. Na predošlom zasadnutí OcZ ich 

žiadosť nebola schválená. Pán Dravecký podrobne vysvetlil ich žiadosť, na ktorú poslanci 

podávali svoje otázky a návrhy. Prítomní sa zhodli, že v prípade poškodenia lávky alebo 

vandalizmu, obec nebude znášať náklady spojené z opätovným zavedením optického kábla 

a spoločnosť DSI DATA, a.s. uhradí jednorazovú náhradu za zavedenie ich zariadenia na majetku 

obce (lávke cez rieku).  

 

PaedDr. Marián Babinský vystúpil na zasadnutí OcZ so žiadosťou o kompenzáciu nájmu 

tenisových kurtov za postavenie prístrešku na kurtoch, do ktorého investoval 2 500,-€. Nakoľko 

každoročne platí prenájom tenisových kurtov, žiada o dvojročnú kompenzáciu. Prístrešok slúži na 

skvalitnenie služieb, ak bude potrebné je ho možné demontovať. PaedDr. Marián Babinský 

uviedol, že investovaním do prevádzky kurtov zveľaďujú obecný majetok. Do diskusie sa nikto 

neprihlásil. 

 

Mgr. Ľubomír Ivan, riaditeľ ZŠ s MŠ Nižná oboznámil prítomných s nariadeniami vlády a školy 

ohľadom vyučovania počas pandémie koronavírusu a ohľadom testovania učiteľov ZŠ na 

COVID-19. Momentálne je nariadené riaditeľské voľno počas 3 pracovných dní. Nakoľko ešte 

nie je známy výsledok testovania na COVID-19 u jedného učiteľa, k dnešnému dňu nevie 

informovať, kedy bude prezenčné vyučovanie na škole. Predbežne je zhoda, že žiaci prvého 

stupňa sa budú učiť prezenčne a žiaci druhého stupňa dištančne. Riaditeľ Mgr. Ľubomír Ivan 
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žiada o presunutie finančných prostriedkov tak, aby mohla byť dotovaná školská jedáleň 

v Nižnej, predovšetkým na mzdy a prevádzku. V materskej škola na Orličí po skončení projektu 

už môžu otvoriť 4. triedu, pričom na jej prevádzku je potrebné vyčleniť 24 000,-€ do rozpočtu 

školy. Vytvorím ďalšej triedy v MŠ bude vyhovené všetkým rodičom, ktorí žiadali zaradiť svoje 

deti do materskej školy. Riaditeľ školy požiadal ÚPSVaR o dotáciu na uhradenie mzdových 

nákladov. Taktiež upozornil na zlý technický stav strechy na telocvični (nad palubovkou). Ak sa 

jedná o havarijný stav strechy, je potrebné ju opraviť čo najskôr. Prítomní diskutovali o jej 

vzhľade, poškodení a možnej oprave. Riaditeľ školy informoval o dištančnom vzdelávaní na II. 

stupni ZŠ. Podľa nových pravidiel, ak sa zistí pozitívny test u žiaka alebo učiteľa v danej triede, 

tá sa učí dištančne a ostávajú v karanténe počas 10 dní. Ostatné triedy sa môžu učiť prezenčne. 

Žiaci I. stupňa sa nemôžu učiť dištančne, len prezenčne. Poslanec Roman Kašuba sa informoval 

na počet stravníkov mimo žiakov a zamestnancov ZŠ s MŠ. Riaditeľ školy odpovedal, že títo 

stravníci prinesú do rozpočtu školy zhruba 1 000,- € mesačne. Pre tento školský rok sa prihlásilo 

menej žiakov na stravovanie.  

 

K bodu č. 4 –  Plnenie programového rozpočtu obce k 30.6.2020 

Predmetný materiál bol poslancom OcZ vopred zaslaný elektronickou poštou. Do rozpravy sa 

prihlásil poslanec Jozef Virostko, ktorý odporučil materiál schváliť. Po skončení rozpravy, 

starosta obce dal hlasovať o schválení Plnenia programového rozpočtu obce Nižná k 30.6.2020: 

Hlasovanie: prítomní: 7. 

Za 7:  J. Bolibruch, Mgr. R. Kašuba, A. Ličková, J. Mišík, Mgr. T. Petrovičová, J. 

Virostko, M. Žuffa 

proti:  0 

zdržal sa:  0. 

 

K bodu č. 5 –  Záznam hlavnej kontrolórky k hospodáreniu obce k 30.6.2020 

Predmetný materiál bol poslancov OcZ vopred zaslaný elektronicky. Do rozpravy sa nikto 

neprihlásil. Poslanci OcZ vzali na vedomie Záznam hlavnej kontrolórky k hospodáreniu obce 

k 30.6.2020. 

 

K bodu č. 6 – Zmena rozpočtu   

Ekonómka obce Jana Bečková prítomných informovala, že im elektronicky bola zaslaná Zmena 

rozpočtu obce Nižná rozpočtovým opatrením č.05/2020 a č.06/2020 a Rozhodnutie starostu obce 

o zmene rozpočtu č.01/2020 z 31.3.2020, týkajúce sa dobrovoľného hasičského zboru. V deň 

zasadnutia bola zaslaná Zmena rozpočtu obce Nižná rozpočtovým opatrením č. 07/2020. 

Nakoľko sa oproti schválenému rozpočtu navýšila suma za opravu havarijného stavu 

elektroinštalácie v zdravotnom stredisku, je potrebné navýšiť danú položku rozpočtu. Do 

rozpravy sa prihlásila poslankyňa Mgr. Tatiana Petrovičová, ktorá upozornila, že v zdravotnom 

stredisku v miestnosti, ktorú využívajú tečie z povaly na 5 miestach a taktiež trčí starý elektrický 

kábel. Informuje sa, či po dokončení prác ich  niekto nezávisle odsúhlasí. Starosta obce uviedol, 
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že poruchy príde opraviť technik. Odborná firma uskutoční revíziu, z čoho vznikne revízna 

správa. Elektroinštalačné práce sa vykonávajú za plnej prevádzky zdravotného strediska 

a priebežne sa dokončujú novovzniknuté poruchy. Odporúča, aby členovia Harlekýnu do úplného 

dokončenia prác zatiaľ netrénovali v zdravotnom stredisku.  

Starosta obce dal hlasovať o Zmene rozpočtu obce Nižná rozpočtovým opatrením č.05/2020: 

Hlasovanie: prítomní 7. 

Za 7:  J. Bolibruch, Mgr. R. Kašuba, A. Ličková, J. Mišík, Mgr. T. Petrovičová, J. 

Virostko, M. Žuffa 

proti:  0 

zdržal sa:  0. 

 

Starosta obce dal hlasovať o Zmene rozpočtu obce Nižná rozpočtovým opatrením č.06/2020 

Hlasovanie: prítomní 7. 

Za 7:  J. Bolibruch, Mgr. R. Kašuba, A. Ličková, J. Mišík, Mgr. T. Petrovičová, J. 

Virostko, M. Žuffa 

proti:  0 

zdržal sa:  0. 

 

Starosta obce dal hlasovať o Zmene rozpočtu obce Nižná rozpočtovým opatrením č.07/2020:  

Hlasovanie: prítomní 7. 

Za 7:  J. Bolibruch, Mgr. R. Kašuba, A. Ličková, J. Mišík, Mgr. T. Petrovičová, J. 

Virostko, M. Žuffa 

proti:  0 

zdržal sa:  0. 

Poslanci OcZ vzali na vedomie Rozhodnutie starostu obce o zmene rozpočtu č.01/2020. 

 

K bodu č. 7 – Žiadosti občanov a právnických osôb 

Starosta obce odporúča schváliť žiadosť DSI DATA a.s., aby ďalej bola poskytovaná služba 

občanom. Do rozpravy sa prihlásil poslanec Jozef Virostko, ktorý navrhuje zahrnúť mieru 

inflácie. Poslanci OcZ podávali svoje návrhy. Po skončení diskusie, starosta obce dal hlasovať 

o schválení pre spoločnosť DSI DATA, s.r.o., Námestovo, IČO: 36399493 uloženie 

komunikačnej infraštruktúry – optických káblov do zeme vedený v HDP chráničke pretláčaním 

popod chodník na obecnom pozemku reg. CKN parcela č.861 v k.ú. Nižná od existujúcej optickej 

spojky na stĺpe verejného osvetlenia oproti bytovke s.č.466 po hranicu pozemku reg. CKN 

parcela č.861 s tým, že po vykonaní prác dajú na vlastné náklady všetko do pôvodného stavu a 

uloženie komunikačnej infraštruktúry – optických káblov na obecnej lavičke ponad rieku Orava 

pri budove ZŠ s MŠ Nižná s tým, že za prípadné poškodenie optických káblov obec nenesie 

zodpovednosť a to všetko za jednorazovú náhradu vo výške 7,-.EUR za bežný meter uloženia. V 

prípade opravy lavičky spoločnosť DSI DATA, s.r.o., Námestovo, IČO: 36399493 na vlastné 

náklady optické káble na čas rekonštrukcie odstráni z lavičky. 
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Hlasovanie: prítomní 7. 

Za 7:  J. Bolibruch, Mgr. R. Kašuba, A. Ličková, J. Mišík, Mgr. T. Petrovičová, J. 

Virostko, M. Žuffa 

proti:  0 

zdržal sa:  0. 

 

Orava tennis academy s.r.o. podala žiadosť o zápočet nájomného a PhDr. Marián Babinský podal 

žiadosť o zápočet prístrešku na tenisových kurtoch. Starosta je za schválenie podaných žiadostí. 

Poslanec Jozef Virostko súhlasí so schválením žiadosti PhDr. Mariána Babinského v prípade, že 

altánok bude v inventúre obce. Po skončení diskusie starosta obce dal hlasovať o schválení na 

základe žiadosti nájomcu PaedDr. Mariána Babinského zápočet nájomného vo výške 1600,- EUR 

s nákladmi spojenými s vybudovaním prístrešku na prenajatom pozemku reg. CKN p.č.914/6 s 

tým, že vybudovaný prístrešok bude zaevidovaný do majetku obce. 

Hlasovanie: prítomní 7. 

Za 7:  J. Bolibruch, Mgr. R. Kašuba, A. Ličková, J. Mišík, Mgr. T. Petrovičová, J. 

Virostko, M. Žuffa 

proti:  0 

zdržal sa:  0. 

 

Starosta obce dal hlasovať o schválení na základe žiadosti nájomcu Orava tennis academy, s.r.o., 

zápočet nájomného vo výške 500,- EUR s nákladmi spojenými s vybudovaním oplotenia zo 

strany od plavárne s tým, že vybudované oplotenie bude zaevidované do majetku obce. 

Hlasovanie: prítomní 7. 

Za 7:  J. Bolibruch, Mgr. R. Kašuba, A. Ličková, J. Mišík, Mgr. T. Petrovičová, J. 

Virostko, M. Žuffa 

proti:  0 

zdržal sa:  0. 

 

Prednosta OcÚ JUDr. Jozef Šveda prečítal zápisnicu zo stretnutia obyvateľov vo veci osadenia 

dopravnej značky na ulici Sama Chalupku, ktoré sa uskutočnilo 28.7.2020 v zasadačke obecného 

úradu. Obec zaslala žiadosť na dopravný inšpektorát o určenie miesta osadenia spomaľovacích 

pruhov. Poslanec Mgr. Roman Kašuba uviedol, že aj po osadení retardérov sa nevyrieši 

porušovanie zákona na tejto ulici a to zákaz státia.  

 

Poslanci OcZ vzali na vedomie žiadosti občanov a právnických osôb (DSI DATA, s.r.o, PaedDr. 

Marián Babinský, Orava tennis academy, s.r.o., občania ulice Sama Chalupku, TEMPO 

KONDELA, s.r.o.). Prítomní 7. 
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K bodu č. 8 –  Odmeny pre poslancov, predsedov komisií a členov komisií (poslancov a 

neposlancov) za I. a II. štvrťrok 2020   

Predsedovia komisií pri OcZ vopred zaslali návrh odmien pre predsedov a členov jednotlivých 

komisií, pričom všetci sa vzdali odmien za I. polrok 2020. Predsedovia komisií tento návrh 

odôvodnili. Na zasadnutí OcZ prítomní diskutovali o odmenách poslancov OcZ za I. polrok 

2020, kedy sa uskutočnili dve zasadnutia OcZ. Poslanci navrhovali vzdanie sa odmien, 

schválenie len tretiny zo sumy, vzdanie sa v prospech iného. Poslanec Jozef Virostko ako člen 

návrhovej komisie navrhol, aby predsedovia a členovia komisií pri OcZ nedostali odmeny, 

poslancom OcZ navrhuje odmenu 140,-  € za obidve zasadnutia OcZ za obdobie 1/2020 – 6/2020.  

Starosta obce dal hlasovať o schválení odmien pre poslancov za I. a II. štvrťrok 2020 za účasť na 

zasadnutiach obecného zastupiteľstva v plnej výške.  

Hlasovanie: prítomní 7. 

Za 7:  J. Bolibruch, Mgr. R. Kašuba, A. Ličková, J. Mišík, Mgr. T. Petrovičová, J. 

Virostko, M. Žuffa 

proti:  0 

zdržal sa:  0. 

 

K bodu č. 9 – Kontrola uznesení 

Zástupca starostu obce Ján Mišík rozpracoval interpelácie zo zasadnutia OcZ z 9.6.2020 do úloh.  

Poslanci OcZ vzali na vedomie kontrolu uznesení zasadnutia OcZ z 9.6.2020. Prítomní 7. 

 

K bodu č. 10 – Odpovede na interpelácie 

Riaditeľ technických služieb v Nižnej Pavol Habovštiak sa vyjadril k interpeláciám z predošlého 

zasadnutia OcZ a taktiež k výrokom bývalého zamestnanca technických služieb Jozefa Blahuta. 

Poslanec Ján Bolibruch požiadal Pavla Habovštiaka o väčšiu transparentnosť. Navrhuje, aby 

v prípade predaja riaditeľ technických služieb vopred informoval poslancov OcZ. Poslanci OcZ 

vzali na vedomie odpovede na interpelácie. Prítomní 7. 

 

K bodu č. 11 – Interpelácie  

Poslanec Martin Žuffa: 

- Nainštalovanie rozhlasu na ulici Závodná pri novej bytovke s.č. 262. 

- Osadenie zrkadla oproti ulici Na Ostrvke. 

- Opraviť chodník okolo farskej záhrady a rodinným domom p. Kufu od hlavnej cesty.  

- Osadiť verejné osvetlenie medzi bytovkami s.č. 460 a s.č. 465– ľudia sa stážujú na tmu, 

keďže je tam chodník v zlom stave, tak je to aj nebezpečné.  

- Pretrieť dva betónové spomaľovače na ulici Nová doba, sú slabo viditeľné. 

- Vybudovanie odvodňovacích kanálov na Malej Orave – nad Žákom a pri Strokovi, počas 

búrok zaplavuje Malú Oravu. 

- Začala obec riešiť billboardy, ktoré sa za posledné roky postavili v našej obci bez povolenia?  
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- Obyvatelia Ulice Ostrvka a Zemianska Dedina sa pýtajú, prečo ešte stále nie je stavebné 

povolenie na osadenie pouličných lámp, projekt so žiadosťou sa podával v novembri 2019. 

Prednosta OcÚ JUDr. Jozef Šveda uviedol, že žiadosti sú na stavebnom úrade, čakalo sa na 

dodanie ďalších potvrdení. 

 

Poslankyňa Mgr. Tatiana Petrovičová 

- majitelia garáži na ulici Nová doba si na vlastné náklady upravili príjazd do garáže. Obec ich 

rozkopala. Majitelia garáží žiadajú nápravu. Starosta obce uviedol, že momentálne obec na to 

nemá finančné prostriedky. 

- Je potrebné natrieť spomaľovače rýchlosti na ulici Nová doba. Interpelácia bude zaradená do 

úloh technických služieb. 

- Pri vstupe do Nižnej (smer z Podbiela) je umiestnený billboard, ktorý pohoršuje viacerých 

obyvateľov. Prednosta obce JUDr. Jozef Šveda uviedol, že obec neovplyvní obsah billboardu. 

Starosta obce uviedol, že v územnom pláne sú nastavené požiadavky na umiestnenie 

billboardov. Obec bude schvaľovať billboardy v zmysle týchto požiadaviek. 

- Pri hlavnej ceste nie je počuť hlásenie v obecnom rozhlase. Z tohto dôvodu navrhuje 

zverejňovať hlásenia na obecnej webovej stránke. Martin Žuffa uviedol, že k tomu obec nemá 

dostatočnú serverovú kapacitu. 

 

Poslanec Mgr. Roman Kašuba interpretoval opravu ulice Štúrova.  

 

Poslanec Ján Bolibruch: 

- Je potrebná rekonštrukcia obecného rozhlasu v Zemianskej Dedine. Keď sa hlási z Nižnej, 

seká. 

- Keď sa kosí tráva v Zemianskej Dedine, treba plochy dokončiť vyžínačom a detailne. 

- Žiada, aby zamestnanec technických služieb raz za týždeň prišiel do Zemianskej Dediny 

a vykonal práce, ktoré budú momentálne potrebné. 

- Obecný most pri kostole je potrebné opraviť. 

 

Poslankyňa Agáta Ličková žiada napomenúť pána Vladimíra Zumríka, ktorý pri svojom 

rodinnom dome na ulici Železničná parkuje svoje osobné aj nákladné vozidlá. Z dôvodu 

parkovania týchto automobilov je na ulici Železničná prakticky jednosmerná premávka. Poslanec 

Mgr. Roman Kašuba uviedol, že miestna komunikácia musí mať 6 metrov na prechod. Starosta 

obce upozorní pána Vladimíra Zumríka.  

 

Poslanec Jozef Virostko: 

- Je vypracovaný plán práce obecného úradu a technických služieb na II. polrok 2020? Nebola 

daná odpoveď zo strany TS. Žiadam tento plán predložiť aj so správou o fungovaní soc. 

podniku na najbližšie OcZ. Kaluž na spojnici ulíc Štúrova a Tomanóczyho je po odstránení 

chodníkov a väčších dažďoch stále neprechodná. Opätovne žiadam o vyčistenie odtoku 
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respektíve odstránenie havarijného stavu v toku do kanála. Trvám na tom, aby bol na 

najbližšie zasadnutie OcZ predložený plán práce. Starosta obce: zajtra urobíme obhliadku 

a bude navrhnuté riešenie. 

- Pripomínam reguláciu toku potoka úsek Kubinec – Kondelová. Doteraz nie je stanovený 

termín práce. 

- Stále sa opakujú sťažnosti na vysoký trávny porast na cintoríne. 

- Máme tri stavebné lokality. Aké činnosti boli v nich vykonané od začiatku roka a v akých 

finančných nákladoch? (Žiada sa vypracovať v reporte). 

- Bola predložená žiadosť ŽSK odbor dopravy na obmedzenie rýchlosti na ceste II. tr. Podbiel 

– Oravský Biely Potok v úseku Obaľovačka – Svrčková? Apeloval som na starostu ako 

poslanca ŽSK. Starosta obce: momentálne sa rýchlosti skôr zvyšujú. Môžeme zaslať žiadosť 

na dopravný inšpektorát. V prípade, že obec túto oblasť vyznačí ako miestna časť Obce 

Nižná, automaticky sa určí zníženie rýchlosti. 

- Dnes mi bol doručený list s vyžiadaním zápisnice z prerokovania sťažnosti občanov k 

osadeniu značky B-33 na ulici Sama Chalúpku. Tento postupujem starostovi a žiadam k 

tomuto spisovému materiálu písomné stanovisko v lehote do 30 dní odoslať adresátom. 

- Žiadam predsedu ŠK predložiť na schválenie OcZ návrh kritérií športovej komisie na 

prerozdelenie finančných prostriedkov z kapitoly šport pre rok 2021. Aby sme predišli 

nepríjemnostiam. Vieme, že predloženie žiadosti a dokladov sme požadovali do konca 

septembra a je správne toto pravidlo nemeniť. Toto sa týka kultúry aj iných združení v obci 

(možno zavesiť oznam, aby žiadosti nechodili po tomto termíne). 

- Začiatkom roka 2020 bol OcÚ doručený list od spoločnosti Urbár, pozemkové spoločenstvo 

Nižná so žiadosťou o zastavenie vývozu sute a iných materiálov na ich pozemok na Sihoti. 

Zámer navýšenia hrádze bol splnený. Prečo táto požiadavka nebola rešpektovaná a aký zisk 

má z toho obec. Starosta obce: bolo jednanie s predsedom Urbáru, vykonzultovali sme si to. 

- Vo všeobecnosti je známe, že z BD č. 151 boli odcudzené bicykle vyššej triedy. Zaujíma ma 

(ne)schopnosť rozlíšenia na obecných kamerách. Pred ich nákupom bolo prezentované 

vysoké rozlíšenie a dnes vieme, že ŠPZ nebolo možné prečítať. Prečo? 

- Aké stavebné aktivity sú vykonávané na Ostražici a kto ich koná? 

 

Starosta obce dal hlasovať o úlohe zástupcovi starostu obce Jánovi Mišíkovi rozpracovať 

interpelácie do úloh. 

Hlasovanie: prítomní 7. 

Za 7:  J. Bolibruch, Mgr. R. Kašuba, A. Ličková, J. Mišík, Mgr. T. Petrovičová, J. 

Virostko, M. Žuffa 

proti:  0 

zdržal sa:  0. 
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K bodu č. 12 – Vysporiadanie pozemkov 

Starosta obce dal hlasovať o zmene v texte uznesenia č.21/2019 zo dňa 05.03.2019  text  v písm. 

c) so znením: „pozemok reg. CKN parcela č. 2498/3 o výmere 12 m
2
, ostatné plochy, vytvorenú 

GP č.31322000-08/2018 zo dňa 20.08.2018 vyhotoviteľom DOPRAVOPROJEKT a.s., 

Kominárska 2, 832 03 Bratislava, ktorú tvorí diel č. 10 odčlenený od pozemku reg. EKN parcela 

č. 3865 o výmere 414 m
2
,  ostatné plochy, LV č. 1238“ 

za text so znením: „pozemok reg. CKN parcela č. 2498/10 o výmere 12 m
2
, ostatné plochy, 

vytvorenú GP č.31322000-15/2019 zo dňa 10.06.2019 vyhotoviteľom DOPRAVOPROJEKT a.s., 

Kominárska 2, 832 03 Bratislava, ktorú tvorí diel č. 1 odčlenený od pozemku reg. EKN parcela č. 

3865 o výmere 414 m
2
,  ostatné plochy, LV č. 1238.“ 

Hlasovanie: prítomní 7. 

Za 7:  J. Bolibruch, Mgr. R. Kašuba, A. Ličková, J. Mišík, Mgr. T. Petrovičová, J. 

Virostko, M. Žuffa 

proti:  0 

zdržal sa:  0. 

 

Zámer prenechania nehnuteľného majetku obce do nájmu pánovi Dušanovi Záhorcovi bol 

zverejnený v informačnej tabuli aj na webovej stránke obce. Námietky neboli podané. Starosta 

obce dal hlasovať o schválení prenechať nehnuteľný majetok obce v k.ú. Nižná do nájmu z 

dôvodu hodného osobitného zreteľa v súlade s §9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o 

majetku obcí v znení neskorších predpisov v k.ú. Nižná a to nebytové priestory v budove s.č. 484 

na ulici Nová doba (terajšia predajňa ovocia a zeleniny) Dušanovi Záhorcovi, trvalý pobyt 

.......................................... na účel podnikateľskej činnosti - „predajňa mäsa, mäsových výrobkov 

a údenín, ovocia a zeleniny“ za nájomné podľa schváleného sadzobníka na dobu neurčitú po 

ukončení nájomného vzťahu s doterajším nájomcom nebytových priestorov z dôvodu, že je v 

záujme obce, aby obchodnícka služba – predaj mäsa, mäsových výrobkov a údenín, ovocia a 

zeleniny bola v obci i naďalej poskytovaná. 

Hlasovanie: prítomní 7. 

Za 7:  J. Bolibruch, Mgr. R. Kašuba, A. Ličková, J. Mišík, Mgr. T. Petrovičová, J. 

Virostko, M. Žuffa 

proti:  0 

zdržal sa:  0. 

 

Zámer predaja nehnuteľného majetku obce pani Anne Leginusovej bol zverejnený v informačnej 

tabuli aj na webovej stránke obce. Námietky neboli podané. Starosta obce dal hlasovať 

o schválení predaja pozemku vo výlučnom vlastníctve obce Nižná, nachádzajúci v k.ú. Nižná a to 

pozemok parcela reg. CKN č.2813/207 o výmere 343m
2
, druh: ostatná plocha žiadateľovi Anne 

Leginusovej, trvalý pobyt .......................................... z dôvodu hodného osobitného zreteľa v 

súlade s §9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov 

za cenu 10,-EUR/m
2
 t.j. 3430,-EUR. Cena určená znaleckým posudkom č.15/2020 zo dňa 
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14.2.2020 znalcom Ing. Jozefom Žuffom: 6,51 EUR/m
2
. Dôvod hodný osobitného zreteľa: 

Pozemok parcela reg. CKN č.2813/207 sa nachádza za rodinným domom s.č. 689 Jedná sa o 

pozostatok starej cesty bez možnosti verejného prístupu ku tomuto pozemku a je ohraničený 

pozemkami reg. CKN p.č. 2856/64, p.č. 2813/206, p.č. 2813/71 v bezpodielovom 

spoluvlastníctve žiadateľky. Predmetný pozemok žiadateľ užíva a stará sa oň už niekoľko 

desaťročí. Umiestnenie neumožňuje jeho samostatné využitie na iné účely a pre potreby obce je  

neupotrebiteľný. Správny poplatok za vklad do katastra nehnuteľností hradí žiadateľ. 

Hlasovanie: prítomní 7. 

Za 7:  J. Bolibruch, Mgr. R. Kašuba, A. Ličková, J. Mišík, Mgr. T. Petrovičová, J. 

Virostko, M. Žuffa 

proti:  0 

zdržal sa:  0. 

 

Zámer prenechania nehnuteľného majetku obce do nájmu ZOEE bol zverejnený v informačnej 

tabuli aj na webovej stránke obce. Námietky neboli podané. Starosta obce dal hlasovať 

o schválení prenechať nehnuteľný majetok obce v k.ú. Nižná do nájmu z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa  v súlade s §9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov v k.ú. Nižná a to nebytové priestory na medziposchodí v budove Dome 

služieb s.č.308 na ulici Hviezdoslavova v súčasnosti nevyužívané občianskemu združeniu ZOEE, 

Vansovej 754, 027 43 Nižná za nájomné podľa schváleného sadzobníka znížené o 50% z dôvodu, 

že priestory potrebujú rekonštrukciu pre potreby komunitného centra ZOEE na popoludňajšiu 

prácu s deťmi, doučovanie, poradenstvo a činnosti, ktoré vyplývajú z cieľov komunitného centra  

z dôvodu, že je v záujme obce, aby takáto činnosť bola v obci vykonávaná. 

Hlasovanie: prítomní 7. 

Za 7:  J. Bolibruch, Mgr. R. Kašuba, A. Ličková, J. Mišík, Mgr. T. Petrovičová, J. 

Virostko, M. Žuffa 

proti:  0 

zdržal sa:  0. 

 

Starosta obce dal hlasovať z dôvodu vysporiadania pozemkov pod miestnymi komunikáciami v 

lokalite Malá Orava - časť ulice Orličie a časť ulice Na Skalke kúpu nehnuteľnosti v k.ú. Nižná a 

to pozemku zobrazeného ako parcela reg. CKN č.3828/13, druh: druh: zastavaná plocha a 

nádvorie o výmere 491m
2
 v cene 11,-EUR/m

2
 t.j. 5401,-€ vytvoreného geometrickým plánom 

č.27/2020 zo dňa 22.05.2020 vyhotoviteľom Geomal Slovensko, s.r.o., IČO:36742473 z 

pozemku zobrazeného ako parcela reg. EKN č.2784 zapísaného na LV č.1465, ktorého 

podielovými spoluvlastníkmi sú:  

- v podiele ½ Mária Bačová rod. ......................, trvalý pobyt ................................................ 

- v podiele ½ Jozef Žuffa, trvalý pobyt ............................................................. 

Náklady súvisiace s prevodom vlastníctva  do majetku obce hradí obec Nižná. 
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Hlasovanie: prítomní 7. 

Za 7:  J. Bolibruch, Mgr. R. Kašuba, A. Ličková, J. Mišík, Mgr. T. Petrovičová, J. 

Virostko, M. Žuffa 

proti:  0 

zdržal sa:  0. 

 

Starosta obce dal hlasovať o uzatvorení zmluvy o budúcej kúpnej zmluvy predmetom ktorej bude 

kúpa nehnuteľnosti - časti pozemku registra EKN p.č.10031, k.ú. Nižná a to tej časti na ktorej sa 

nachádza miestna komunikácia ulica Kukučínova, miestna komunikácia ulica Pod cintorínom a 

plocha medzi týmito komunikáciami celkovo o výmere cca 400m
2
 čo podľa geometrického plánu 

č.12/2019 vyhotoveného spoločnosťou Geomal Slovensko, s.r.o. dňa 28.2.2019 zodpovedá 

pôvodnému pozemku registra EKN p.č.10031 bez dielu č.4, bez dielu č.5 a bez priestoru od 

obrubníka prístupovej cesty na cintorín ku rodinnému domu s.č. 228 postaveného na parcele 

č.16/2 od spoluvlastníkov pozemku registra EKN p.č.10031 zapísaných na LV č.2688 za kúpnu 

cenu vo výške 10,-EUR/m
2
. Presná výmera kupovaného pozemku bude určená novým 

geometrickým plánom. Ku uzavretiu kúpnej zmluvy dôjde po právoplatnom ukončení súdneho 

konania predmetom ktorého je vysporiadanie spoluvlastníctva ku pozemku registra CKN p.č.16/3  

diel č.4 a ku pozemku registra CKN p.č.16/6 diel č.5 vytvorených geometrickým plánom 

č.12/2019 vyhotoveného spoločnosťou Geomal Slovensko, s.r.o. dňa 28.2.2019. Náklady 

súvisiace s vyhotovením zmluvy a nového geometrického plánu vrátane správnych poplatkov 

bude znášať obec. 

Hlasovanie: prítomní 7. 

Za 7:  J. Bolibruch, Mgr. R. Kašuba, A. Ličková, J. Mišík, Mgr. T. Petrovičová, J. 

Virostko, M. Žuffa 

proti:  0 

zdržal sa:  0. 

 

Starosta obce dal hlasovať o zámere prevodu majetku spôsobom zámeny z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa v súlade s § 9a ods.8 písm. e) zákona č.138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov, a to pozemku reg. CKN p.č.476/2, druh: orná pôda o výmere 52 m
2
, k.ú. 

Nižná, LV č.948 vo výlučnom vlastníctve obce Nižná za pozemok reg. CKN p.č.543/5, druh: 

orná pôda o výmere 36 m
2
, k.ú. Nižná, LV č.2292 vo výlučnom vlastníctve Marcela Nákačku, 

Hamuliakova 415, 027 43 Nižná. Dôvod hodný osobitného zreteľa: Na pozemku reg. CKN 

p.č.543/5, druh: orná pôda o výmere 36 m
2
 sa nachádza časť otočky pre miestnu komunikáciu 

ulica Hamuliakova. Obec Nižná zámenou pozemkov si vysporiada pozemok pre rozšírenie 

otočky pre miestnu komunikáciu ulica Hamuliakova. Obecný pozemok reg. CKN p.č.476/2, 

druh: orná pôda o výmere 52 m
2
 je pre obec neupotrebiteľný, nakoľko jeho umiestnenie a tvar 

neumožňuje jeho samostatné využitie na iné účely a potreby obce. O obecný pozemok reg. CKN 

p.č.476/2 sa zamieňajúca strana už dlhodobo stará a užíva ho. Zámenou tak vznikne 

majetkoprávne usporiadaný celok vo vlastníctve zamieňajúcich strán. Cena zamieňaných 
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pozemkov bude určená znaleckým posudkom. Zámena sa bude realizovať s finančným 

doplatkom. Rozdiel v cene pozemkov bude obci zamieňajúcou stranou uhradený pri podpise 

zámennej zmluvy. Náklady súvisiace s vyhotovením znaleckého posudku, overením podpisov a 

správny poplatok za vklad do katastra nehnuteľností hradia zamieňajúce strany rovnakým dielom 

na polovicu.   

Hlasovanie: prítomní 7. 

Za 7:  J. Bolibruch, Mgr. R. Kašuba, A. Ličková, J. Mišík, Mgr. T. Petrovičová, J. 

Virostko, M. Žuffa 

proti:  0 

zdržal sa:  0. 

 

K bodu č. 13 – Rôzne 

Na obecný úrad boli doručené dve žiadosti o odpustenie nájmu o 50% nájomkýň pani Dariny 

Feriancovej a pani Miroslavy Vasekovej. Vláda SR schválila zákon, kedy je možné odpustiť 

nájom pre prevádzky, ktoré pre pandémiu koronavírusu museli mať zatvorené v čase od 

16.3.2020 do 15.5.2020. Do diskusie sa nikto neprihlásil. Starosta obce dal hlasovať o schválení 

žiadosti pani Dariny Feriancovej ako nájomcu nebytového priestoru v zdravotnom stredisku – 

kadernícky salón odpustenie 50% výšky nájomného za obdobie pandémie COVID-19 od 

16.3.2020 do 05.05.2020 čo za toto obdobie predstavuje sumu 38,81 EUR. 

Hlasovanie: prítomní 7. 

Za 7:  J. Bolibruch, Mgr. R. Kašuba, A. Ličková, J. Mišík, Mgr. T. Petrovičová, J. 

Virostko, M. Žuffa 

proti:  0 

zdržal sa:  0. 

 

Starosta obce dal hlasovať o schválení žiadosti pani Miroslavy Vasekovej ako nájomcu 

nebytového priestoru v zdravotnom stredisku – kozmetický salón odpustenie 50% výšky 

nájomného za obdobie pandémie COVID-19 od 16.3.2020 do 05.05.2020 čo za toto obdobie 

predstavuje sumu 41,04 EUR. 

Hlasovanie: prítomní 7. 

Za 7:  J. Bolibruch, Mgr. R. Kašuba, A. Ličková, J. Mišík, Mgr. T. Petrovičová, J. 

Virostko, M. Žuffa 

proti:  0 

zdržal sa:  0. 

 

Starosta obce dal hlasovať o schválení vyradenia majetku obce – 30 ks notebookov Fujitsu 

Esprimo Mobile umiestnených v počítačovej triede v ZŠ s MŠ Nižná a členov likvidačnej 

komisie na likvidáciu vyradeného majetku: Agáta Ličková, Martin Žuffa, Bc. Daniela Gondová, 

Anna Hrnčiarová, Darina Zajacová. 
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Hlasovanie: prítomní 7. 

Za 7:  J. Bolibruch, Mgr. R. Kašuba, A. Ličková, J. Mišík, Mgr. T. Petrovičová, J. 

Virostko, M. Žuffa 

proti:  0 

zdržal sa:  0. 

 

Starosta obce dal hlasovať o schválení 

a) predloženia Žiadosti o nenávratný finančný príspevok za účelom realizácie projektu 

„Vypracovanie účelového energetického auditu budov vo vlastníctve obce Nižná“ 

realizovaného v rámci 53. výzvy zameranej Rozvoj energetických služieb na regionálnej a 

miestnej úrovni s kódom OPKZP-PO4-SC441-2019-53;  

b) zabezpečenia realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci;  

c) zabezpečenia finančných prostriedkov na spolufinancovanie tohto projektu vo výške max. 1 

818,79 EUR z celkových oprávnených výdavkov projektu max. 36 375,72 EUR v súlade s 

podmienkami poskytnutia pomoci;  

d) zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu obce. 

Hlasovanie: prítomní 7. 

Za 7:  J. Bolibruch, Mgr. R. Kašuba, A. Ličková, J. Mišík, Mgr. T. Petrovičová, J. 

Virostko, M. Žuffa 

proti:  0 

zdržal sa:  0. 

 

Pani Oľga Vaseková zaslala žiadosť o odkúpenie obecného pozemku, na tento účel bol schválený 

zámer odpredaja obecného pozemku. Nakoľko zo strany pani Vasekovej sa predaj neuskutoční, 

obidve strany sa dohodli na nájme predmetného pozemku. Starosta obce dal hlasovať o zámere 

prenechať nehnuteľný majetok obce v k.ú. Nižná do nájmu z dôvodu hodného osobitného zreteľa  

v súlade s §9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov v k.ú. Nižná a to: pozemok parcela reg. EKN č.2830 o výmere 83 m
2
, druh: orná pôda, 

pozemok parcela reg. EKN č.2829/2 o výmere 549 m
2
, druh: orná pôda, pozemok parcela reg. 

EKN č. 2823/2 o výmere 358 m
2
, druh: orná pôda Oľge Vasekovej, trvalý pobyt 

.................................... za nájomné vo výške zodpovedajúcej ročnej dani z nehnuteľnosti 

schválenej na príslušný rok z druhu pozemku: zastavané plochy a nádvoria na dobu 10 rokov s 

ročnou výpovednou lehotou. Dôvod hodný osobitného zreteľa: Na časti pozemkoch, ktoré sú 

predmetom zámeru sa nachádza rodinný dom s.č.527 vo vlastníctve O. Vasekovej a zvyšnú časť 

pozemkov užíva a stará sa o ne. Pozemky, ktoré sú predmetom zámeru boli už niekoľko 

desaťročí v užívaní rodičov O. Vasekovej. 

Hlasovanie: prítomní 7. 

Za 7:  J. Bolibruch, Mgr. R. Kašuba, A. Ličková, J. Mišík, Mgr. T. Petrovičová, J. 

Virostko, M. Žuffa 

proti:  0 



14 / 17 

zdržal sa:  0. 

 

Prednosta OcÚ JUDr. Jozef Šveda informoval, že od roku 2011 sa v obci nezvyšovali sadzby 

dane z nehnuteľností. Do roku 2024 sa budú musieť zosúladiť sadzby pre fyzické a pre právnické 

osoby. JUDr. Jozef Šveda elektronicky zašle poslancom návrh sadzieb. 

 

Prednosta OcÚ JUDr. Jozef Šveda informoval o rokovaní s pánom Františkom Kráľom, kde 

vznikli dva varianty. Buď sa posunie pozemok, alebo sa otočí a vtedy pán Kráľ požaduje 40 m
2
. 

 

Nakoľko končí funkčné obdobie členov Rady školy ZŠ s MŠ Nižná, starosta obce navrhol 

„preschváliť“ členov rady školy bez zmeny. Z prítomných nikto nepodal iný návrh. Starosta obce 

dal hlasovať za delegovanie za členov Rady školy ZŠ s MŠ Nižná poslancov Jána Mišíka, 

Rastislava Brčáka, Agátu Ličkovú a Ing. Martina Nákačku. 

Hlasovanie: prítomní 7. 

Za 7:  J. Bolibruch, Mgr. R. Kašuba, A. Ličková, J. Mišík, Mgr. T. Petrovičová, J. 

Virostko, M. Žuffa 

proti:  0 

zdržal sa:  0. 

 

Poslanec Jozef Virostko podal návrh na uznesenie v znení: Obecné zastupiteľstvo ukladá 

predsedovi komisie športu predložiť na schválenie OcZ návrh kritérií športovej komisie na 

prerozdelenie finančných prostriedkov z kapitoly šport na rok 2021. Termín do 30.9.2020. 

Starosta obce dal hlasovať o tomto návrhu. Starosta obce vyjadril svoj názor a v prípade 

schválenia tohto uznesenia ho nepodpíše. 

Hlasovanie: prítomní 7. 

Za 6:  J. Bolibruch, Mgr. R. Kašuba, A. Ličková, J. Mišík, Mgr. T. Petrovičová, J. 

Virostko,  

proti 1:  M. Žuffa 

zdržal sa:  0. 

 

Starosta obce Ing. Jaroslav Rosina uviedol, že si na zasadnutie OcZ pripravil návrhy na 

hlasovanie vo veci realizácie investičných aktivít v obci. Ako uviedol, chce sa „pohnúť“ v plnení 

požiadaviek od obyvateľov. Obyvateľov chce informovať o tom, že z jeho strany je vôľa 

pracovať na rozvoji obce, ale podľa jeho slov poslanci OcZ nehlasujú za to tieto aktivity. 

Starosta obce žiada schválenie zámeru výstavby garáží a parkoviska okolo štadióna SNP a Hotela 

Arman v zmysle projektovej dokumentácie a štúdie vypracovanej Ing. arch. Martin Pavlíkom. 

Túto investičnú akciu zrealizujú Technické služby Nižná, príp. sociálny podnik, keď bude 

zriadený. 

Do rozpravy sa prihlásil poslanec Jozef Virostko, Mgr. Tatiana Petrovičová, Mgr. Roman 

Kašuba.  
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Poslanec Jozef Virostko uviedol, že bol proti tomuto zámeru, nie je s tým stotožnený. Niektoré 

požiadavky poslancov neboli dodržané. V prípade, že zámer bude schválený, navrhuje 

vybudovanie parkovacích miest aj pre autobusy.  

Poslankyňa Mgr. Tatiana Petrovičová je za výstavbu, ale musí to byť vybudované správne. 

Starosta by mal prijať argumenty predložené poslancami OcZ a odborníkmi. Poslankyňa trvá na 

tom, že odtokový kanál bol zasypaný nesprávnym násypom. Obyvatelia potrebujú na parkovanie 

garáže. Preto, ak budú tieto práce vykonané odborne, schváli túto aktivitu. Starosta obce uviedol, 

že k projektu výstavby sa vyjadrili odborníci a dotknuté orgány, ktoré nepodali námietku. 

Poslanec Mgr. Roman Kašuba uviedol, že od začiatku jeho mandátu bol za to, aby sa v Nižnej 

budovalo. Za posledné dva roky sa pre širokú verejnosť „nič nepohlo“. Keď sú podujatia na 

štadióne, parkovacie miesta na zasypanom kanály sú plne využité. Parkovacie miesta sú potrebné 

pri účasti na obecných a športových akciách, pre klientov penziónu a v budúcnosti pre novú 

kaviareň. Je za to, aby sa v Nižnej postavili také objekty, ktoré budú slúžiť obyvateľom. Taktiež 

by sa malo vybudovať oplotenie štadióna a dobudovať budova na štadióne. 

Starosta obce dal hlasovať o schválení zámeru výstavby garáží a parkovísk v okolí štadióna a 

Hotela Arman v zmysle vyhotovenej projektovej dokumentácie a štúdie vypracovanej 

architektom Ing. arch. Martinom Pavlíkom prostredníctvom Technických služieb Nižná resp. 

sociálnym podnikom Nižná. 

Hlasovanie: prítomní 7. 

Za 6:  J. Bolibruch, Mgr. R. Kašuba, A. Ličková, J. Mišík, Mgr. T. Petrovičová, M. Žuffa 

proti:  0 

zdržal sa 1:  J. Virostko. 

 

Starosta obce žiada schváliť zámer na zadanie a vypracovanie štúdie a projektovej dokumentácie 

výstavby športovej haly v zmysle územno-plánovacej dokumentácie na parkovisku. Starosta obce 

osloví priamo firmy, ktoré sú zamerané na výstavbu športových hál a jedna z nich vypracuje 

projekt. Tento projekt bude predložený poslancom OcZ na prerokovanie a schválenie. 

Poslankyňa Mgr. Tatiana Petrovičová sa informovala, či obec má na výstavbu športovej haly 

financie. Starosta obce uviedol, že obec má reálne možnosti na výstavbu a prevádzkovanie haly. 

Starosta obce dal hlasovať o schválení zámeru na zadanie vypracovania štúdie a projektovej 

dokumentácie na výstavbu športovej haly v zmysle územného plánu obce na parkovisku 

Hlasovanie: prítomní 7. 

Za 7:  J. Bolibruch, Mgr. R. Kašuba, A. Ličková, J. Mišík, Mgr. T. Petrovičová, J. 

Virostko, M. Žuffa 

proti:  0 

zdržal sa:  0. 

 

Starosta obce žiada schváliť zámer výstavby polyfunkčného objektu na autobusovom nástupišti  

v zmysle územného plánu. Po vypracovaní geometrického plánu sa vyhlási verejná súťaž. 

Poslanci OcZ vyberú najlepší návrh, taktiež môžu určiť podmienky.  
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Starosta obce dal hlasovať o schválení zámeru výstavby polyfunkčného objektu na autobusovom 

nástupišti na základe verejnej súťaže vrátane vyhotovenia geometrického plánu. 

Hlasovanie: prítomní 7. 

Za 6:  J. Bolibruch, Mgr. R. Kašuba, A. Ličková, J. Mišík, J. Virostko, M. Žuffa 

proti:  0 

zdržala sa 1:  Mgr. T. Petrovičová. 

 

Starosta obce dal hlasovať o schválení zámeru odstránenia havarijného stavu strechy na 

telocvični ZŠ s MŠ Nižná. 

Hlasovanie: prítomní 7. 

Za 7:  J. Bolibruch, Mgr. R. Kašuba, A. Ličková, J. Mišík, Mgr. T. Petrovičová, J. 

Virostko, M. Žuffa 

proti:  0 

zdržal sa:  0. 

 

Starosta obce dal hlasovať o schválení zámeru odstránenia havarijného stavu strechy na Dome 

služieb. 

Hlasovanie: prítomní 7. 

Za 7:  J. Bolibruch, Mgr. R. Kašuba, A. Ličková, J. Mišík, Mgr. T. Petrovičová, J. 

Virostko, M. Žuffa 

proti:  0 

zdržal sa:  0. 

 

Starosta obce žiada schváliť zámer odpredania obecného majetku a to budovy predošlého 

obecného úradu vrátane pozemku a areálu plavárne v zmysle územného plánu. Poslanec Mgr. 

Roman Kašuba sa informoval na počet nehnuteľností, ktoré má obec v majetku. Navrhuje 

ponechať budovu predošlého obecného úradu v zálohe. Prítomní diskutovali o majetku obce 

a taktiež o určení, ktorá nehnuteľnosť je už nepotrebná. Z tohto dôvodu sa prítomní zhodli na 

zadaní úlohy pre starostu obce, aby vypracoval návrh zoznamu nepotrebného prebytočného 

nehnuteľného majetku obce. 

Hlasovanie: prítomní 7. 

Za 7:  J. Bolibruch, Mgr. R. Kašuba, A. Ličková, J. Mišík, Mgr. T. Petrovičová, J. 

Virostko, M. Žuffa 

proti:  0 

zdržal sa:  0. 

 

Starosta obce žiada o schválenie zámeru dobudovania miestnej komunikácie oproti základnej 

školy v zmysle projektovej dokumentácie a územného plánu. Po schválení sa bude pokračovať 

v stavebnom konaní. Do rozpravy sa prihlásila poslankyňa Mgr. Tatiana Petrovičová, ktorá sa 
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vyjadrila, že efektívnejšie je dobudovať cestu na Sihoti. Rozumnejšie je budovať cesty tam, kde 

je to potrebné. Starosta obce uviedol, že sa dokončuje projektová dokumentácia. 

 

Starosta obce dal hlasovať o zámere dobudovania miestnej komunikácie oproti ZŠ a MŠ Nižná v 

zmysle vyhotovenej  projektovej dokumentácie a v zmysle územného plánu obce. 

Hlasovanie: prítomní 7. 

Za 5:  J. Bolibruch, Mgr. R. Kašuba, A. Ličková, J. Mišík, M. Žuffa 

proti 1:  Mgr. T. Petrovičová 

zdržal sa 1:  J. Virostko. 

 

K bodu č. 14 – Diskusia 

Prítomní diskutovali o možnostiach vybudovania obecného kompostoviska, s čím súvisí určenie 

vhodnej parcely.  

 

K bodu č. 15 – Záver 

Starosta obce Ing. Jaroslav Rosina poďakoval prítomným za účasť a ukončil zasadnutie obecného 

zastupiteľstva o 21:06 hod.  

 

 

 

 

 .............................................. ............................................ 

                      JUDr. Jozef Šveda                                          Ing. Jaroslav Rosina 

                prednosta obecného úradu                                                 starosta obce  

 

 

 

 

Overovatelia:      ................................................   ................................................... 

         Mgr. Tatiana Petrovičová                   Martin Žuffa 

 

 

 

 

Zapisovateľka:     ...........................................  

                                   Veronika Latková 


